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Protokół z posiedzenia Komisji Gospodarki Morskiej Rady Miasta 

Świnoujście w dniu 8 marca 2021 r. 

 
Na posiedzeniu obecni byli: 

Członkowie Komisji oraz Radni: 

1. Jan Borowski – Przewodniczący Komisji Gospodarki Morskiej, 

2. Sylwia Marszałek – Wiceprzewodnicząca Komisji Gospodarki Morskiej, 

3. Agnieszka Kaczmarek – członek Komisji Gospodarki Morskiej, 

4. Andrzej Mrozek – członek Komisji Gospodarki Morskiej, 

5. Elżbieta Jabłońska – Przewodnicząca Rady Miasta Świnoujście, 

6. Joanna Agatowska – Radna Miasta Świnoujście, 

7. Stanisław Bartkowiak – Radny Miasta Świnoujście, 

8. Wiesław Góreczny – Radny Miasta Świnoujście, 

9. Sławomir Nowicki – Radny Miasta Świnoujście, 

10. Agnieszka Rachtan – Radna Miasta Świnoujście, 

11. Leszek Waga – Radny Miasta Świnoujście, 

12. Aneta Zdybel – Radna Miasta Świnoujście. 

Lista obecności z zaproszonymi osobami uczestniczącymi w posiedzeniu komisji stanowi 

załącznik nr 1 do protokołu. 

 

Ad. pkt 1 – Sprawy regulaminowe. 

 

Posiedzenie w dniu 8 marca 2021 roku o godz. 1100 po stwierdzeniu kworum otworzył  

i prowadził przy użyciu środków komunikacji elektronicznej Przewodniczący Komisji 

Gospodarki Morskiej Jan Borowski.  

Porządek obrad został przyjęty bez uwag. 

Zawiadomienie wraz z porządkiem obrad stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

 

Ad. pkt 2 – Sytuacja z terenami przyległymi do latarni morskiej. 

 

Przewodniczący Komisji Gospodarki Morskiej Jan Borowski przedstawił wstępnie 

informacje dotyczące terenów przyległych do latarni morskiej. 

Kolejno oddał głos Prezesowi Świnoujskiej Organizacji Turystycznej, Prezydentowi 

Miasta Januszowi Żmurkiewiczowi, Przedstawicielowi DEZA POLSKA Sp. z o.o., 

Przedstawicielowi Zarządu Morskich Portów Szczecin i Świnoujście S.A., Naczelnikowi 

Ewidencji i Obrotu Nieruchomościami Urzędu Miasta oraz Prezesowi Stowarzyszenia 

Miłośników Latarń Morskich, którzy przedstawili swoje stanowiska w tej sprawie. 

Dyskusja. 

 

Wiceprezes Zarządu Morskich Portów Szczecin i Świnoujście S.A. zwrócił się z prośbą  

o przeniesienie pkt 4 „Zamierzenia inwestycyjne Zarządu Morskich Portów Szczecin na terenie 

Miasta Świnoujście na wschód od terminala LNG” do pkt 3 porządku obrad. 

Członkowie Komisji nie wnieśli uwag do zmiany porządku obrad. 

 

Przewodniczący Komisji Gospodarki Morskiej Jan Borowski zarządził 10 minut przerwy 

w posiedzeniu Komisji. Po przerwie wznowił posiedzenie. 

 

Ad. pkt 3 – Zamierzenia inwestycyjne Zarządu Morskich Portów Szczecin na terenie 

Miasta Świnoujście na wschód od terminala LNG. 

 

Informację przedstawili Przedstawiciele Zarządu Morskich Portów Szczecin  

i Świnoujście S.A. 
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Dyskusja. 

Ad. pkt 4 – Plany budowy drogi dojazdowej do latarni morskiej kolidujące z planami 

inwestycyjnymi spółki GAZ System. 

 

Informacje zostały przedstawione przez Zastępcę Dyrektora Pionu strategicznych 

inwestycji GAZ-SYSTEM S.A., Prezydenta Miasta Janusza Żmurkiewicza oraz Zastępcę 

Naczelnika Inwestycji Miejskich. 

Dyskusja. 

 

Ad. pkt 5 – Zamknięcie obrad.  

 

W związku z wyczerpaniem porządku Przewodniczący Komisji Gospodarki Morskiej Jan 

Borowski zamknął posiedzenie Komisji w dniu 8 marca 2021 roku o godz. 1449. 

Notatka z posiedzenia Komisji stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

Nagranie z przebiegu posiedzenia w formacie mp4 stanowi załącznik nr 4 do protokołu.  

 

 

Przewodniczący 

Komisji Gospodarki Morskiej 

Jan Borowski 

 

 

Protokołowała:  

Emilia Solka 


